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Az előadást követően százhúsz erdőtulajdonos jelezte szándékát, hogy beállna a most alakuló
közbirtokosságba. Az eseményről már beszámoltunk múlt héten.

  

{youtube}qvjsN8TvNFQ{/youtube}

  

Az előadás közepéből hiányzik egy pici, technikai okok miatt, de a java megvan, és elég jól
érthető belőle, mi is történt az elmúlt húsz évben Szentegyházán.
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